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Interpellation om kapacitetsutredningen 
 
Föreningslivet i Nacka har vid flera tillfällen påpekat att hallbristen och bristen på idrottsytor 
försämrar möjligheten för föreningarna att göra idrotten tillgänglig för fler.  
 
För att inventera hur kapaciteten skulle kunna utvecklas gjordes en kapacitetsutredning av 
idrottsytorna 2016. Detta underlag visade på att befolkningsutvecklingen skulle öka trycket 
på idrottsytorna, framförallt i de centrala delarna av Nacka. 
 
Efter valet 2018 valde majoriteten att uppdatera kapacitetsutredningen och utredningen var 
klar 2019. En ny utredning gjordes men där de grundläggande parametrarna hade 
förändrats jämfört med den tidigare kapacitetsutredningen vilket ledde till att utredningen 
återemitterades på Fritidsnämnden.  
 
Efter återremissen och den nya kapacitetsutredningen kan Socialdemokraterna konstaterat 
att behovsanalysen, relevanta nyckeltal och närhetsprincipen fortfarande saknas i 
utredningen. Därmed anser vi att den inte är tillräckligt bra som underlag till kommande 
detaljplaner. Framförallt för att den innebär att kapaciteten för ytor i centrala Nacka, som 
Nacka IP och Sicklavallen, inte prioriteras. Istället godtar majoriteten långa resvägar till 
idrottsytor i framtiden.  
 
Därför undrar vi  
 

• Anser du att den nya kapacitetsutredningen innebär tillräckliga ambitioner för 
tillgång till idrott för Nackas barn och ungdomar?  

• Varför bortser den nya utredningen från närhetsprincipen?  
• Varför har man antagit en behovsanalys med nyckeltal som accepterar ett högre 

tryck på Nackas idrottsytor?  
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